
 

 

 

                           
 
 
RAADSVRAGEN ZONDER ANTWOORD 
 
 
Nummer  : 397-11  
Onderwerp : Aangenomen motie Tweede Kamer inzake waterrobuuste woningbouw en 

‘drijvend wonen’ ten gunste van plan Nieuw Monnickendam  
Portefeuillehouder : Ton van Nieuwkerk 
Datum   : 28 november 2024    
 

 
 
Vragen van de fractie van de lokale parij WaterlandNatuurlijk aan het college van burgemeester en 
wethouders (ingezonden op 28 november 2024). 
 
Aanleiding 
Op 26 november is een gewijzigde motie onder nummer 36600-J-18  in de Tweede Kamer aangenomen. 
Deze motie strekt er toe om water robuuste woningbouw en ‘drijvend wonen’ niet uit te sluiten maar 
mogelijk te maken. Naar aanleiding van deze aangenomen motie heeft de fractie van de Lokale partij 
WaterlandNatuurlijk de volgende vragen. 
 

Vraag 1 

Tijdens de presentatie aan de raad van Waterland van het woningbouwproject Nieuw Monnickendam 

(NIMO) d.d. 21 november 2024 is er gesproken over contact met het ministerie VRO. Er zou een 

uitnodiging van minister Madlener zijn om het plan NIMO toe te lichten. Is de wethouder voornemens om 

op korte termijn,  op deze uitnodiging in te gaan? Zo niet, waarom niet? 

 

Vraag 2 

Onze informatie is dat er meerdere malen van uit het ministerie geprobeerd is contact te leggen. De 

wethouder gaf ook toe dat er contact geweest is. Waarom is er niet al op de uitnodiging in gegaan? 

 

Vraag 3 

Gaat het college, met de steun van de aangenomen motie in de Tweede Kamer in de rug, nog deze maand 

de afwijzingsbrief van de ministeries van VRO en I&W (d.d. 4 juli 2024) beantwoorden, conform de 

verwachte wens van het ministerie van VRO? Is het college bereid dat te doen in overleg met de 

initiatiefnemers?   

 

Vraag 4 

Het college heeft al in een eerder stadium aangegeven het woningbouwproject NIMO in 2025 te initiëren. 

Het is opgenomen in het Meerjaren Woningbouw Programma.  

Kan de wethouder toe zeggen het woningbouwproject NIMO met voorrang (in januari 2025) in overleg 

met de initiatiefnemers op te pakken gezien de kansen die zich nu voor doen?  

Vraag 5 

Is de college bereid ambtelijke ondersteuning bij de provincie te vragen, mocht de capaciteit bij de 

gemeente niet afdoende zijn? 

 



 

 

Vraag 6 

Kunnen de vragen voor 12 december beantwoord zijn, dit in verband met een eventueel 

agenderingsverzoek? 

 

 

 

 

 

 

 

 


